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Zadeva Predlagam.vladi.si - predlog 8338-164: državne kolesarske steze 

 

 

Spoštovani, 

 

v zvezi s podanim predlogom št. 8338-164 glede državnih kolesarskih stez vam v nadaljevanju 

posredujemo predlog odgovora v zvezi z izpostavljeno tematiko. 

 

 

Predlog 8338-164 (državne kolesarske steze): 

 

Predlagam, da pristojni pristopijo k načrtovanju državnih kolesarskih povezav za potrebe hitrega 

dnevnega prevoza iz naselij v ljubljanski urbani regiji do delovnih mest in šol v Ljubljani. Zadnja leta se 

vse bolj koncentrirajo delovna mesta v javni upravi v prestolnici. Razlog ukinjanja izpostav uradov po 

občinah v okolici Ljubljane je vedno racionalizacija. Opisan ukrep pa povzroča povečevanje prometa, 

onesnaženosti zaradi njega (hrup, onesnaženje tal) in izgubo prostega časa za tiste, ki morajo dnevno 

v Ljubljano v službo kakor tudi za tiste, ki morajo obdobno v Ljubljano zaradi opravkov v teh uradih. 

Ker so vse občine, iz katerih je dnevna migracija v Ljubljano močna na razdalji, ki je še sprejemljiva za 

kolesarjenje, menim da bi bil tak ukrep zelo dobrodošel in učinkovit. Če bi bila kolesarska 

infrastruktura urejena in kakovostna bi bilo uporabnikov več kot jih je danes. Učinkovita spodbuda 

države k takemu ukrepu bi bilo tudi sofinanciranje predelav navadnih koles na kolesa na električni 

pogon. Vemo, da so nova električna kolesa za marsikoga cenovno nedostopna, zgolj predelava pa ni 

pretiran strošek. Za 15 km oddaljenost od doma do šole ali službe bi bilo tako potrebnih nekaj več kot 

pol ure kolesarjenja (omejitev 25 km/h), to je skoraj enak čas kot se ga za isto razdaljo porabi z 

avtomobilom. Pristojno ministrstvo je pred leti pripravilo publikacijo Zasnova državnega kolesarskega 

omrežja v Republiki Sloveniji, ki je dostopno na spletnih straneh ministrstva za infrastrukturo, vendar 

se od zasnove ni naredil noben premik naprej. Vse pogoje imamo, da se to naredi (primerna klima več 

kot pol leta, primeren relief). Učinek bi bil pozitiven na področju varstva okolja (manj onesnaženja) in 

hkrati opravljena dnevna telovadba ter s tem več prostega časa za druge namene. Več kot 
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utemeljeno. Sicer pa ni jasno, zakaj se na hitre kolesarske povezave ne misli hkrati z načrtovanjem 

drugih prometnih površin v državni pristojnosti. Hkratna izgradnja bi bila namreč najcenejša. Seveda  

na primerni oddaljenosti. 

 

 

Odgovor: 

 

V zvezi s podano pobudo glede kolesarskih povezav je potrebno poudariti, da Ministrstvo za 

infrastrukturo, poleg ostalih aktivnosti na področju kolesarstva (projekti v okviru Celostnih prometnih 

strategij, sodelovanje z regionalnimi razvojnimi agencijami in občinami…) pripravlja tudi Pravilnik o 

kolesarskih povezavah v Republiki Sloveniji, ki bo bolj podrobno opredelil predvideno zasnovo 

celovitega kolesarskega omrežja oziroma kolesarskih povezav v Republiki Sloveniji ter obenem 

opredelil način izvedbe ter merila in kriterije za določitev navedenih povezav. Pravilnik bo med drugim 

opredelil tudi način označitve in evidentiranja kolesarskih povezav ter način upravljanja in vzdrževanja 

kolesarskih povezav. 

 

Glavni namen sprejema predmetnega pravilnika je, da se navedeno področje bolj sistemsko uredi ter 

tudi na ta način vzpostavi dodatne formalne pogoje za spodbujanje in promocijo področja kolesarjenja, 

tako iz vidika prometa, prometne infrastrukture in trajnostne mobilnosti, kot tudi iz vidika varovanja 

okolja in spodbujanja razvoja turizma. 

 

Poleg tega je v postopku priprave tudi nov pravilnik, ki bo področje kolesarjenja dodatno uredil tudi iz 

t.i. gradbenega vidika, saj bodo bolj podrobno urejene določbe, ki se nanašajo na fizično izgradnjo 

kolesarske infrastrukture. 

 

V okviru Ministrstva za infrastrukturo si bomo tudi v prihodnje vsekakor zavzemali za spodbujanje 

aktivnosti na področju kolesarstva oziroma kolesarske infrastrukture, saj se zavedamo, da razvoj 

navedenega področja pomembno prispeva k trajnostno naravnanemu prometnemu sistemu.  

 

S spoštovanjem, 

 

 mag. Darja Kocjan 

 GENERALNA DIREKTORICA 

 

mag. Zvonko Zavasnik 

sekretar – vodja Sektorja za ceste 

 

 

Pripravil:  

mag. Simon Novak  

 

 

Posredovati: 

- naslovniku (elektronsko) 

- arhiv zadeve 


